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Klu § 33 Dnr KS 2024/351 

 

 

Upplåtelse av parkeringsgaraget i Funäsdalen för 
reklamändamål 

Beslut 

Kommunledningsutskottet ger stiftelsen Tännäs fritidsanläggningar rätt att 
använda parkeringsgaraget i Funäsdalen för att sätta upp fyra till sex stycken 
reklamskyltar. 

Ärende 

Stiftelsen Tännäs fritidsanläggningar vill ha rätt att använda 
parkeringsgaraget i Funäsdalen för att sätta upp fyra till sex stycken 
reklamskyltar. Försäljningen av reklamplats skulle kunna skötas av 
Destination Funäsfjällen och ett avtal skulle kunna utarbetas så att stiftelsen 
får en andel av intäkterna från försäljningen av reklamplatserna. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH), biträdd av Lars-Gunnar Nordlander (S) föreslår att 
kommunledningsutskottet ger stiftelsen Tännäs fritidsanläggningar rätt att 
använda parkeringsgaraget i Funäsdalen för att sätta upp fyra till sex stycken 
reklamskyltar. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunledningsutskottet beslutar enligt Holmins 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

Jäv 

Johan Fredholm (M) och Mats Ericsson (C) närvarar inte vid beslut. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Stiftelsen Tännäs fritidsanläggningar 

3



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
kommunledningsutskott 
2024-05-02 

Klu § 34 Dnr KS 2024/350 

 

 

Amorteringsfrihet på lån givet till Stiftelsen Tännäs 
fritidsanläggningar 

Beslut 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen beviljar Stiftelsen Tännäs fritidsanläggningar 
amorteringsfrihet under 2024, räntan på 45 000 kronor ska erläggas. Lånets 
löptid förlängs med ett år till 2027-04-15. 

Ärende 

Stiftelsen Tännäs fritidsanläggningar lånade den 24 oktober 2014 fem 
miljoner kronor av Härjedalens kommun med anledning av uppförandet av 
Gondolbanan i Funäsdalen. Lånet skulle under 10 år med början den 15 april 
2016 årligen amorteras med 500 000 kr med en fast ränta på 3 %. 
Kommunens fordran uppgick 2024-01-01 till 1,5 miljoner kr.  
 
Mot bakgrund av det ekonomiska läget önskar stiftelsen under 2024 göra ett 
villkorat aktieägartillskott till Destination Funäsfjällen. För att hantera en 
sådan åtgärd likviditetsmässigt önskar stiftelsen erhålla amorteringsfrihet för 
sitt lån från kommunen under 2024. 

Finansiering 
Förslaget innebär oförändrade intäkter för kommunen. Kommunens 
likviditet försämras med 500 000 kr. 

Tjänstemannaförslag 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att Stiftelsen Tännäs 
fritidsanläggningar beviljas amorteringsfrihet under 2024 men att räntan på 
45 000 kronor ska erläggas. Lånets löptid förlängs med ett år till 2027-04-15. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH) föreslår att kommunledningsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunledningsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 
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Jäv 

Mats Ericsson (C) och Johan Fredholm (M) närvarar inte vid ärendets 
handläggning. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Ekonomichef 
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Klu § 35 Dnr KS 2024/377 

 

 

Upptagande av lån 

Beslut 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige beslutar att kommunstyrelsen under åren 2024–2026 
har rätt att nyupplåna 400 miljoner kronor. 

Ärende 

Härjedalens kommun har under en följd av år haft en hög investeringstakt in-
om den taxefinansierade VA och renhållningsverksamheten. Behov av 
utökad kapacitet och skärpta myndighetskrav har inneburit att kommunen i 
dialog med tillsynsmyndigheten intensifierat arbetet. Kommunens nuvarande 
reningsteknik med fällningsdammar byts delvis ut till konventionell rening 
vilket kräver omfattande investeringar. Inom renhållningsverksamheten 
ställs ökade myndighetskrav på insamlande av fler fraktioner med mera. Det 
finns också behov av att investera i kommunens lokaler för utbildning och 
omsorg. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-04-25 att ge kommunstyrelsen rätt att 
under åren 2022–2024 nyupplåna 300 miljoner kronor. 
 
Låneutrymmet har nu utnyttjats och skulden till Kommuninvest uppgår till 
300 miljoner kronor. 

Investeringarna krävs för att möta ökat krav på kapacitet samt ökade 
miljökrav inom den taxefinansierade verksamheten samt behov av att ersätta 
ett föråldrat fastighetsbestånd. 

Finansiering 
Kapitalkostnaderna finansieras genom vatten och avloppstaxan samt 
kommunens budget. 

Tjänstemannaförslag 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 
kommunstyrelsen under åren 2024–2026 har rätt att nyupplåna 400 miljoner 
kronor. 
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Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunledningsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Ekonomichef 
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kommunledningsutskott 
2024-05-02 

Klu § 36  

 

 

Ekonomisk uppföljning 

Ärende 

Ekonomichef Ola Regnander lämnar kommunledningsutskottet en 
information om kommunens preliminära ekonomiska ställning till och med 
april 2024. Prognosen är att kommunen vid årets slut kommer göra ett cirka 
4,5 miljoner kronor sämre än budgeterat resultat. 

_____ 
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Klu § 37  

 

Övrig fråga, fakturaattestering 

Ärende 

Bengt-Arne Persson (L) frågar vilka som deltog vid den avtackning av en 
numer misshandelsdömd före detta chef vid kommunen, samt vem som 
attesterade fakturan avseende kostnader för denna avtackning. 

Kommunchef Gunnel Gyllander svarar att avtackningen skedde i samband 
med en ledningsgruppsträff, och det var således kommunens ledningsgrupp 
som deltog vid avtackningen. 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) anser det sannolikt att det var han 
som senare attesterade fakturan.  

_____ 
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Klu § 38  

 

Arbetsgivarfrågor 

Ärende 

HR-chef Elin Lemon lämnar kommunstyrelsen en information om aktuella 
personalärenden. 

De anmälningar om kränkande särbehandling som har riktats mot en av 
kommunens avdelningschefer har nu utretts och det har konstaterats att i 
lagens mening har inga kränkningar skett. Däremot har andra brister i 
chefens ledarskap uppdagats och kommunen och chefen i fråga har träffat en 
överenskommelse enligt vilken chefen omedelbart lämnar sin anställning, 
med tio månaders lön. 

Avtalsrörelsen är ännu inte avslutad. Fyra av de fem centrala avtal till vilka 
kommunen är ansluten har omförhandlats för en ny period om ett år. 
Kommunen kommer således vid den här tiden nästa år gå in i en ny 
avtalsrörelse. Avtal är ännu inte slutet med Vårdförbundet och förbundet 
strejkar för närvarande. Strejken drabbar för tillfället endast regionerna, men 
kan innan ett avtal slut komma att drabba även Härjedalens kommun.  

Kommunledningsförvaltningen kommer att omorganiseras. Förslaget är att 
tjänsten som IT- och kanslichef avvecklas och ersätts med renodlad IT-chef, 
samtidigt som kommunchefen blir chef för kansliet. Förutom det kommer 
neddragningar i antal tjänster vid förvaltningen att bli aktuellt. 

Karin Holmin (VH) konstaterar att den arbetsrättsliga utredningen angående 
den nu misshandelsdömde chefen dröjde och undrar hur kommunen i 
framtiden ska säkerställa att chefer inte kränker sina medarbetare. Holmin 
påpekar också att tjänsten som chef för kommunens fastighetsavdelning är 
ny, men att det trots det inte togs fram en kravspecifikation för den samt att 
tjänsten inte annonserades. 

Holmin frågar också om det är meningen att bestämmelserna om arvoden till 
årsarvoderade förtroendevalda ska tolkas så att kommunanställda kan inneha 
heltidstjänst samtidigt som de har ett årsarvoderat förtroendeuppdrag, utan 
att söka tjänstledigt från sin ordinarie tjänst. HR-chef Elin Lemon svarar att 
bestämmelserna om årsarvoden inte ska tolkas så att de däri angivna 
procentsatserna avser tid av en heltidstjänst, utan endast avser själva 
arvodets storlek som en andel av kommunstyrelsens ordförandes årsarvode. 

_____ 
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Kommunens femtioårsjubileum 

Beslut 

Kommunchefen får i uppdrag att undersöka möjligheten att på eller i 
anslutning till nationaldagen, på kommunens äldreboenden och skolor 
servera en finare trerätters måltid. 

Kommunchefen ska med hjälp av kommunens kommunikatörer se till att 
jubileet uppmärksammas på kommunens webbplats, samt att det där 
informeras om hur kommunen i övrigt firar jubileet. 

Kommunchefen ska återrapportera sitt uppdrag vid kommunstyrelsens 
sammanträde 15 maj. 

Ärende 

I år är det femtio år sedan kommunen bildades. Kommunledningsutskottet 
diskuterar hur detta skulle kunna uppmärksammas. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH) föreslår att kommunchefen får i uppdrag att undersöka 
möjligheten att på eller i anslutning till nationaldagen, på kommunens 
äldreboenden och skolor servera en finare trerätters måltid. Holmin föreslår 
vidare att kommunchefen med hjälp av kommunens kommunikatörer ser till 
att jubileet uppmärksammas på kommunens webbplats, samt att det där 
informeras om hur kommunen i övrigt firar jubileet. Kommunchefen ska 
återrapportera sitt uppdrag vid kommunstyrelsens sammanträde 15 maj. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunledningsutskottet beslutar enligt Holmins 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunchef 
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Övrig fråga, städning vid återvinningscentraler 

Ärende 

Vid årsskiftet övertog kommunen från Svenska förpackningssamlingen AB 
över ansvaret för de återvinningsstationer som finns i kommunen. 
Jan Johansson (SD) frågar om det stämmer att Vatten och miljöresurs mitt 
AB i samband med det har anställt en person för att städa vid 
återvinningsstationerna, och om det i så fall också innebär att kommunens 
arbetsmarknadsavdelning har blivit av med det städuppdrag de hade i 
anslutning till stationerna. Kommunledningsutskottet diskuterar frågan, men 
ingen närvarande kan lämna ett säkert svar. Johansson får förslaget att vända 
sig direkt till Vatten och miljöresurs mitt AB med sin fråga. 

_____ 
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Övrig fråga, status för utredning av skollokaler 

Ärende 

Jan Johansson (SD) frågar om den utredning av skollokaler i Sveg som 
Härjegårdar fastighets AB, numera kommunens fastighetsavdelning, skulle 
genomföra är färdig. Kommunchef Gunnel Gyllander svarar att utredningen 
är strax färdigställd och den kommer då att presenteras för både 
bildningsutskott och kommunstyrelsen i helhet. 

_____ 
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Klu § 42  

 

 

Övrig fråga, inställt sammanträde i Rådet för 
pensionärer och funktionsvarierade 

Ärende 

Karin Holmin (VH) frågar hur det kommer sig att sammanträdet i Rådet för 
pensionärer och funktionsnedsatta 27 maj har ställts in. Rådets ordförande 
Anders Häggkvist (C) svarar att både han och kommunens socialchef, som 
också deltar vid rådets sammanträden, har förhinder den 27. Ordförande 
frågade rådets arbetsutskott om vice ordförande istället för honom ville leda 
sammanträdet. Arbetsutskottet ansåg att då varken ordförande eller 
socialchef kan delta, kan sammanträdet ställas in och rådet fokuserar istället 
på ett mer omfattande sammanträde i oktober. 

_____ 
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